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Referat fra generalforsamling Rågeleje Kystsikringslag Vest den 10/8 2024. 

Lørdag d. 10. august kl 10.00 2024 

På restaurant Søstjernen i Rågeleje. 

Dagsorden for generalforsamlingen: 

 

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Bestyrelsens beretning. 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for året 2023. 

4. Budget for år 2024 og fastlæggelse af bidrag for 2024 og 2025. 

5. Valg til bestyrelsen. 

    Hele bestyrelsen stiller op til genvalg. 

6. Valg af to revisorer. 

7. Eventuelt. 

1. Valg af dirigent og referent. 

Marianne Vestermark blev valgt som dirigent. 

Jan Dall Christensen blev valgt som referent. 

2. Bestyrelsens beretning. 

Knud B. Johansen gennemgik bestyrelsens beretning for 2023. Beretningen blev énstemmigt 

godkendt. Beretningen kan ses på hjemmesiden for Rågeleje Kystsikringslag Vest 

(http://kystsikring.nu/generalforsamling.htm) 

Spørgsmål fra salen omkring kommunens tilladelsen til at fordre med ral – om dette er korrekt eller 

om det kun er sand der må bruges. Der står nævnt ral i tilladelsen og kommunen har tolket det som 

tilladelse til at sikre med ral og ikke kun sand. 

Spørgsmål fra salen om vi ikke kunne bidrage fra foreningens side med én hård sikring af 

promenaden. Dette er allerede foreslået kommunen fra bestyrelsens side. Kommunen har endnu 

ikke svaret på brevet. 
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Kommentar fra salen omkring problemstillingen med ral i 2m højde. Hvilken betydning vil det få 

efterfølgende når sandfodringen gennemføres. Dette bør undersøges inden sandfodringen 

gennemføres. 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for året 2023. 

Birgitte fremlagde regnskabet. Regnskabet er lagt op på hjemmesiden. Regnskabet blev énstemmigt 

godkendt. 

4. Budget for år 2024 og fastlæggelse af bidrag for 2024 og 2025. 

Birgitte fremlagde budget for 2024. Budgettet er lagt op på hjemmesiden. Bidragssats for 2024 og 

2025 er fastlagt til 0 DKK. Budget er godkendt énstemmigt. 

5. Valg til bestyrelsen. 

Hele bestyrelsen blev énstemmigt valgt. 

6. Valg af to revisorer. 

De to bestående revisorer blev genvalgt. 

7. Eventuelt. 

Spørgsmål om hvilke medlemmer der er i laget. Medlemmerne er primært husene i første række fra 

Højbro Å til St. Orebjergvej 47. Derudover er der enkelte medlemmer på andre veje, som også ejer 

et lille stykke af stranden. 
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